

# ISO 14001:2015

# 认证

## 环境管理体系认证

如果你的业务需要在今天乃至未来 持续具备竞争力,那么符合环保要 求是至关重要的。



ISO 14001是世界上最为著名的环境管理体系标准,在155个国家拥有超过250,000名注册用户。该标准提供了一个系统的框架,以帮助企业通过平衡社会&经济方式来保护环境。

标准旨在提供一个系统的框架,以保护 环境,同时与社会经济需求保持平衡。

标准体现对可持续性的重视;强化了环 境运行管理融入到组织的业务过程中; 可更好的与其他管理体系标准整合。

越来越多的公司正在考虑"三重底线",即不仅要考虑财务方面,同时也要关注社会和生态方面的问题,因而对ISO14001的关注也正在持续增加。通过将可持续性和加强业务管理标准相结合,ISO 14001标准帮助组织更加可持续,并对环境及其业务的未来保持关注。

#### 新版标准

ISO在起草修订2015版ISO 14001标准时,在考虑和分析11个环境主题的基础上做出了一些重大变化,包括:

- 可持续发展
- 改善环境绩效
- 合规性
- 战略业务管理
- 符合性评估
- 国家和国际政策议程

该标准将努力理解一个组织的背景,以便更好地管理环境风险,使企业领导人承担更多的责任来支持环境管理体系。新标准将更好地帮助中小型企业控制供应链的环境影响,鼓励利益相关者参与外部的EMS成效交流。同时,转向改善环境安全输出而不是严格地关注管理系统本身。

修订版是使用新的ISO管理系统标准所使用的新的高级结构编写的。在组织中实现多个管理体系时,这将有利于体系间的轻松结合。

#### 联系我们



021-5339 7720 400-886-9926



sc.china@intertek.com



intertek.com.cn



# ISO 14001:2015 CERTIFICATION

## ENVIRONMENTAL MANAGEMENT SYSTEMS CERTIFICATION

Environmental compliance is vital if your business is to be competitive today and remain so tomorrow.



ISO 14001 is the world's best-known environmental management system standard, with more than 250,000 certified users in 155 countries. The standard provides a systematic framework to help organisations protect the environment through balanced socio-economic means.

The overall aim of the standard continues to be to provide a systematic framework to protect the environment in balance with socio-economic means. The content revisions reflect an emphasis on sustainability, and structural revisions are consistent with ISO's goal to strengthen the standard to improve operation within the business and allow greater integration with other ISO standards.

Increased attention to ISO 14001 comes as more and more companies are considering the "triple bottom line", which includes not only financials, but also social and ecological concerns. By incorporating sustainability and strengthening the standard with respect to business management, the ISO 14001 standard helps organisations be more sustainable and conscious of the future of the environment and their business.

#### **The Revision**

In the 2015 version of the standard, the International Organization for Standardization has made a number of significant changes. Eleven themes were analysed, in the drafting of ISO 14001:2015 including:

- Sustainable development
- Environmental performance improvement
- · Legal compliance
- Strategic business management,
- Conformity assessment
- National and international policy agendas

The standard will take strives to understand an organisation's context in order to better manage environmental risks, putting more responsibility on business leaders to support environmental management systems.

The updated standard will better help small and medium sized business control environmental effects in the supply chain, engage stakeholders, and communicate EMS efforts externally. As well as, shift towards improving environmentally safe outputs rather than strict focus on the management system itself. The mandate will still require the basic principles and existing requirements of ISO 14001:2004 be retained and improved.

The revision has been written using the new high level structure which is common to all new ISO management systems standards. This will allow easy integration when implementing more than one management system within your organisation.

### FOR MORE INFORMATION



UK +44 116 296 1620

AMER

+1 800 810 1195

CMCA

+46 8 750 03 33

ASIA

+86 21 53397720



business.assurance@intertek.com



intertek.com/business-assurance/iso14001-2015